
Kære alle i DcH kaløvig.

• Tænk at vi startede 2022 op med corona restriktioner! Til sidste gf skulle vi have Coronapas og bære
mundbind, til vi sad ned. Det betød også, at vi i bestyrelsen ikke turde planlægge noget til 50 års 
jubilæumsdagen d. 7 februar. Jo flødeboller til alle, men en rigtig fejring udskød vi til senere på året.

• Vi kunne dog ikke udskyde, at der manglede et medlem til bestyrelsen, men Vibe B. meldte sig og 
blev valgt ved en ekstraordinær gf. Tak for det.

• Konkurrenceudvalget fik afholdt den årlige C+B landskonkurrence med et nogenlunde antal 
tilmeldte, men med en ubeskeden dominans fra vores egne hundeførere, især i C-klassen. Vi har 
haft et flot konkurrence år for vores hf i DcH programmet. 5 deltagere til DM, og mange oprykninger. 
Tillykke til alle jer.

• Planerne for 50 års jubilæet begyndte at tage form. Lone's idé om at afholde en cirkusdag, hvor 
Cirkus Schumann skulle komme på besøg og fortælle om deres træning af dyr, blev slået sammen 
med fejringen, med håb om en festlig og øjenåbnende dag i hunde mm. trænings navn. Et stort 
forberedelsesarbejde gik igang til at afholde dagen d. 10.9, men som I alle ved, svigtede 
tilmeldingerne, ikke bare fra klubben, men også fra kredsen. Jubilæumsgruppen trak meget 
forståeligt, og meget skuffet, stikket og aflyste. Jeg har som formand, tænkt meget på hvad der 
skulle have været gjort. Forventer vi nærmest automatisk, at alle stiller op, når der sker noget i 
klubben? Skal vi være langt mere synlige på de sociale medier? Sidder Coronaen stadig i os, 
selvom den på nuværende tidspunkt kan virke langt væk?

• Der blev i bestyrelsen med Johnny som ankermand, også arbejdet videre med halplanerne. Den 
begejstring der tidligere har været for en hal, blev nu mødt af tvivl. Også fra undertegnede. Hvad er 
det bedste for klubben? Hvad med vores rådne gulv i klubhuset?

• Til gengæld har vi i år kunnet glæde os over vores 3 nyuddannede instruktører, Laika, Mikkel og 
Nanna. Tillykke med uddannelsen! Laika har fået startet Nosework op i klubben, fantastisk initiativ, 
og det er kommet godt fra start.

• Flere af vores instruktører er stoppet eller er gået på pause, men til jer der har været aktive i år, skal 
der lyde et kæmpe stort tak for indsatsen ude på holdene. Birgitte, Birthe, Britt, Charlotte, Helle, 
Inge, Mikkel, Joan, Johnny, Mette, Michael, Laika, Peter, Nanna, Susanne, Vibe og Willliam. Uden 
jer ingen klub. Ligeledes til alle i udvalgene og til Dorte der holder klubhuset og Johnny, Bjarne C. og
William der slår græssset, og kæmper med mulvarpene. Og til Bjarne K. vores altmuligmand, og til 
jer der yder en indsats uden for klubben, Susanne som adfærdskonsulent og Inge som 
Kredsinstruktør og eftersøger i Eftersøgningstjenesten. Tusind tak for jeres store arbejde. Klubben 
lever af alle jer medlemmers frivillige indsats, stort som småt, og jeg håber inderligt, at klubben også 
er i stand til at give jer noget tilbage.

• Til sidst tak til bestyrelsen. At der er 3 der ikke modtager genvalg, er selvfølgelig mange på en gang, 
men sådan er vilkårene. Tak til Eva for din indsats i de sidste par år, selvom du var helt ny i klubben.
Johnny for 8 år i bestyrelsen og din indsats med meget forskelligt, men ikke mindst hallerne, både 
salg af den gamle og tilbud på en ny. Og en stor tak til Mette for fire år på posten som kasserer. Men
det er ikke glemt, at du også varetog posten fra 2011 til 2017, har siddet i bestyrelsen siden 2009 og 
samvittighedsfuldt har påtaget dig mange andre opgaver i klubben. Jeg håber at klubben også 
fremover kan trække på jeres ekspertiser.

• Ja, og så fik vi også lige et indbrud med her på falderebet. Det er ærgerligt, men det skal da ikke slå 
os ud. Vi er her for at træne hunde og hundeførere, og med det vil jeg ønske alle et rigtigt godt 
hundetræningsår.
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